
الوحدة  الᝣمᘭة
(لعلامة التحاᘌة / المودᘌل) 

والم شأ
 ᢝᣞᗫᖁالدولار الامᗷ سعر الوحدة  ᢝᣞᗫᖁالدولار الامᗷ ᢝᣠالسعر الاجما

Unit  Qty 
 (Brand /Model)

 and Origin  
  Unit Price  (USD) Total Price (USD)

1 airMAX PowerBeam M5, 400 mm Bridge 4 ‐ 5 م امᘭاور بᗷ نانو PCs 7

2

B/W Photo copy Printer (Print/Scan/Copy/USB, Network & Wireless) with 

10cartridges.

 طاᗷعة ابᘭض اسود᛿امل المواصفات طᘘاعة تصᗫᖔر إسᜓان والارس ماخذ شᘘكة ماخذ يــوس ي ب

مع 10 محابر

PCs 2

3 switch 8 Ports Gigabit PCs 3

4 RG‐45 Best quality PCs 300

5 Network Cable CAT6 (H) Meter  305

6

Router Wireless Standards 802.11b/g/n Speed & Frequency 300Mbps 

2.4GHz Interface 1* FE WAN + 4* FE LAN

راوتر واف ᣃ 802.11عة 300 مᘭغا ᗷاᘌت 2.4 ماخذ شᘘكة واحد ادخال و 4 اخراج

PCs 5

Financial Offer: Providing IT Equipment for Al Hol Camp in NES

العرض المالي: تجهيز معدات تكنولوجيا المعلومات في مخيم الهول / شمال شرق سوريا

NOTE: 

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The price must include the delivery of materials and levelling  processes to Al Hol Camp.

4. The offered Price includes, transportation,  loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required. 

5. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

6. The offer should be submitted  with Picture and catalog for each item of the financial offer

ملاحظة: 

ᢝ جدول الᝣمᘭات.     
ᡧ
ᣚ املة المذكورةᝣة الᘭمᝣاء ال ᡫᣄᚽ ست ملزمةᛳ1.      منظمتنا ل

كة. ᡫᣃ من ᡵᣂᜧأ ᡧ ᢕᣌمكن تجزئة العطاء بᘌ كة واحدة، و ᡫᣃ ان تتعاقد معᗷ ست ملزمةᛳ2.    المنظمة ل

ᢝ مخᘭم الهول
ᡧ
ᣚ  ل الموادᘭجب ان يتضمن توصᘌ 3.     السعر

4.     ألاسعار المقدمة جميع المصارᗫف من نقل و تحمᘭل و توزᗫــــع للمواقع المطلᗖᖔة. 
5.      أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو م شاء او انتاج من (أيران وليᘭᙫا وكᗖᖔا وشمال كورᗫا) غᢕᣂ مقبولة وᗖناء عليها سᚏتم رفض العرض المقدم. 

  ᢝᣠالعرض الما ᣅات لجميع العنا᛿اتلو᛿ الصور اوᗷ كون العرض مرفقاᘌ جب انᘌ     .6

  

Name of Bidder:…..........................................................................................

Signature & stamp:

Date of Signing:…..........................................................................................

items Description 

Title of Signatory:…..........................................................................................

#

Grand Total in USD

Name of Signatory:…..........................................................................................

Financial Offer 1of 1 RFQ Reference :SYRIA‐SA‐2022‐105


